
Zawsze, kiedy przychodzi wiosna 
postanawiam  zadbać o siebie i się 
odchudzić. Niestety, wakacje all 
inclusive  powodują, że jesienią 
znowu myślę, jak  przywrócić sa-
tysfakcjonującą  figurę. 

Znajoma zainteresowała się ofertą Centrum 
Medycznego Laser – Med w Bydgoszczy. Właśnie 
jest po zabiegu liposukcji laserowej przeprowadzo-
nym przez lekarza w tym Centrum. Muszę przyznać, 
że efekt jest  bardzo dobry. 
Kasiu, czy możesz mi opowiedzieć, jakie miałaś 
oczekiwania idąc na zabieg, jak on przebiegał 
i jakie są efekty. 

Kasia: Cóż , kiedy przeczytałam o możliwości 
odchudzenia się w jeden dzień, bardzo mi się to 
spodobało. Film o zabiegu obejrzałam na stronie 
www.laseroterapia.bydgoszcz.pl. Efekty były zaska-
kujące. 
Ania: A które partie ciała chciałaś wyszczuplić? 

Kasia: Najbardziej interesowały mnie okolice 
brzucha oraz biodra. Mimo, że prowadzę aktyw-
ny tryb życia, nie udawało mi się pozbyć  tłuszczu 
z okolic brzucha. Pomyślałam, że zamiast dziesiątek 
godzin ćwiczeń, diet i innych wyrzeczeń, zaufam le-
karzom i poddam się bardzie radykalnej „obróbce”. 
Ania: Co masz na myśli?

Kasia: Okazuje się, że można definitywnie po-
zbyć się komórek tłuszczowych. Wiesz, nie sądzi-
łam, że taka możliwość istnieje bez użycia skalpela.
Ania: Jak to? Wytłumacz mi proszę.

Kasia: Film z zabiegu można obejrzeć na stro-
nie www.laseroterapia.bydgoszcz.pl.  Zachęcam 
do tego, bo usłyszeć to jedno, a obejrzeć to drugie. 
Spójrz na mój brzuch. Pamiętasz jak wcześniej wy-
glądał? Teraz nie mam w jego okolicy grama tłuszczu. 

Najpierw odbywają się konsultacje z lekarzem. 
Po ich odbyciu dostałam skierowanie na podsta-
wowe badania w celu stwierdzenia, czy nie ma 
przeciwwskazań do  przeprowadzenia zabiegu li-
posukcji laserowej. Kiedy już miałam wyniki kolejna 
wizyta u lekarza z Centrum Medycznego Laser Med 
w Bydgoszczy przesądziła : „decyduję się” . Chcia-
łam koniecznie już widzieć efekt. I wiesz, nie musia-
łam długo czekać. 

Zabieg trwał 2,5 godziny.  Ubyło mi aż trzy litry 
tłuszczu z okolic brzucha. Wyobrażasz sobie moją 
radość!?
Ania: Bolało?

Kasia:  Ani trochę. Zabieg odbywa się w sali 
ambulatoryjnej. Przeprowadza go lekarz. Początek 
przypomina trochę wizytę u stomatologa. Lekarz 
wstrzykuje  znieczulenie tak jak dentysta. Oczywi-
ście, nie w dziąsło tylko w tą część ciała, którą mo-
deluje. Ja otrzymałam znieczulenie w brzuch. Dalej 
już wszystko widzisz, ale nic nie czujesz. Sam zabieg 
przeprowadza lekarz. Asystuje mu pielęgniarka. 
Ania: No dobrze, znieczulenie i co dalej?

Kasia: Gdy leki znieczulające zaczęły działać do 
pracy wkroczyli technika i lekarz. Zabieg odbywa 
się za pomocą  lasera Slim-Lipo. Z tego co mi wia-
domo, jest to jedyne takie urządzenie w naszym 
regionie.  Za pomocą takiej cienkiej rurki (kaniuli) 
lekarza operuje laserem pod skórą . Czułam, jak 
ubywa mi komórek tłuszczowych w oka mgnieniu. 
Laser je rozbijał i następnie tłuszcz był odprowadza-
ny na zewnątrz. Reszta  zostaje zmetabolizowana.
Ania: Czy te komórki są definitywnie niszczone?

Kasia: Oczywiście! Laser całkowicie rozbija  ko-
mórki tłuszczowe  w operowanej strefie. 
Ania: Czy  poleciłabyś mi ten zabieg ?

Kasia: Zdecydowanie mogę polecić zabieg 
usuwania zbędnego tłuszczu, który przeprowa-

dzany jest laserem Slim-Lipo w Centrum Medycz-
nym Laser Med w Bydgoszczy. Chcę też zaznaczyć, 
że personel i lekarze są bardzo cierpliwi. Przed za-
biegiem nieco się bałam, ale uzyskałam wszelkie 
informacje, dzięki którym już przed poddaniem 
się zabiegowi wiedziałam, jak on będzie przebie-
gał i jakich efektów mogę oczekiwać. I nie roz-
czarowałam się. Teraz sylwestrowa sukienka nie 
będzie mnie stresowała. 
Ania: Super, ale słyszałam, że w Centrum Me-
dycznym Laser – Med dostępne są też inne spo-
soby modelowania sylwetki. 

Kasia: Tak! Jak opowiadała mi znajoma, nie-
zwykle dobre rezultaty daje też UltraShape. Wiem, 
że za jego pomocą  zredukowała objętość bioder 
i jest bardzo zadowolona. Czytałam trochę o tym, 
bo nadal humor psują mi zbyt duże pośladki. 
Ania: A co wiesz na ten temat? 

Kasia: Zabieg UltraShape składa się z trzech 
etapów. Na początku wykonuje się masaż za pomo-
cą specjalnej głowicy wytwarzającej podciśnienie 
i dwubiegunowe fale radiowe, które zwiększają 
w tkance przepływ krwi i limfy. Następnie odbywa 
się główna faza zabiegu, czyli rozbicie komórek 
tłuszczowych. Jest to bezpieczne, ponieważ ultra-
dźwięki rozbijają tylko tkankę tłuszczową, nie naru-
szając skóry, naczyń krwionośnych i tkanki łącznej. 
W ostatnim etapie przeprowadzany jest masaż, któ-
ry przyspiesza spalanie tkanki tłuszczowej. Wiem, 
że zabieg nie wymaga zastosowania znieczulenia, 
a jego efekty widać już po 2 tygodniach, tak więc na 
pewno zdążysz przed sylwestrem. 
Ania: Tyle tych metod, nie wiem na co się zdecy-
dować

Kasia: Najlepiej zacznij od konsultacji w Cen-
trum Laser – Med. Doświadczony lekarz podpowie 
Ci, jakie zabiegi będą najlepsze właśnie dla Ciebie.
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